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P R O T O K Ó Ł   NR  LXI/2023 

LXI sesji Rady Miejskiej w Golinie 

12 października 2023 r. 
 

Rada Miejska w Golinie liczy 15 radnych, w obradach wzięło udział 14 radnych. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli: Burmistrz Goliny Mirosław Durczyński, Zastępca 

Burmistrza Goliny Anna Paszek, Skarbnik Goliny Janina Adamczewska i radca prawny 

Tomasz Lisewski. Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 

LXI sesję Rady Miejskiej w Golinie otworzył o godz. 12:25 Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wojciech Wojdyński. Po powitaniu przybyłych podał, że na ustawowy stan 15 radnych 

obecnych jest 14 radnych (nieobecny radny Tomasz Duryński), w związku z czym podjęte 

uchwały oraz decyzje będą prawomocne. Warunek jest spełniony, obecnych jest co najmniej 

½ radnych.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska odczytała klauzulę RODO i poinformowała, że 

zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym obrady sesji są nagrywane  

i transmitowane na żywo.  

Punkt 2 

Burmistrz Goliny M. Durczyński złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad LXI sesji  

o dwa punkty dotyczące: podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli (projekt nr 432) oraz podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu (projekt nr 433).  
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zarządził głosowanie nad wnioskiem złożonym przez 

Burmistrza Goliny M. Durczyńskiego. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych. 
 

Wobec powyższego wniosek burmistrza został przyjęty. 
 

Następnie przewodniczący przedstawił porządek obrad LXI sesji z wprowadzonymi 

zmianami. 

1. Otwarcie LXI sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LX sesji. 

4. Zapytania i wnioski radnych.   

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Goliny.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Golina na lata 2023 - 2027 (projekt nr 426).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania ceny na 2024 rok za odzysk  

i unieszkodliwianie odpadów z grupy 20… - odpady komunalne łącznie z frakcjami 

gromadzonymi selektywnie (projekt nr 427).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego drastycznej podwyżki 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Golina (projekt nr 428).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2023 rok (projekt nr 429).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na 

lata 2023 - 2030 (projekt nr 430).  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koninie i Sądu 

Rejonowego w Koninie na kadencję 2024 – 2027 (projekt nr 431).  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli (projekt nr 432). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2023 roku pomocy finansowej Powiatowi 

Konińskiemu (projekt nr 433). 

14. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w III kwartale  

2023 roku.  

15. Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach.  

16. Wolne wnioski i informacje.  

17. Zakończenie LXI sesji Rady Miejskiej w Golinie. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zarządził głosowanie nad przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad LXI sesji. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński stwierdził, że obrady LXI sesji będą przebiegały 

zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 

Punkt 3 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zawnioskował o przyjęcie protokołu LX sesji bez 

odczytywania na sesji i zarządził głosowanie. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, od głosu wstrzymało się 3 radnych. 
 

W związku z powyższym protokół LX sesji Rady Miejskiej w Golinie został przyjęty. 
 

Punkt 4 

Zapytania i wnioski radnych 

Radny W. Grodzki zapytał się kiedy rozpocznie się budowa przychodni zdrowia w Golinie  

w związku z podjętą uchwałą Rady Miejskiej w Golinie, w której zostały wskazane lata  

realizacji inwestycji 2023-2025. Tymczasem w zmianach budżetu na 2023 rok jak również  

w zmianach wieloletniej prognozy finansowej nie została uwzględniona ta inwestycja.  
  

Punkt 5 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Następnie burmistrz poinformował, że Gmina Golina otrzymała dwa dofinansowania  

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na łączną kwotę  1 754 200,00 zł. 

Dzięki pozyskanym środkom finansowym w kwocie 970 200,00 zł, zostanie przeprowadzony 

remont i przebudowa budynku plebanii w Kawnicach oraz dofinansowanie na kwotę  

784 000,00 zł obejmuje remont elewacji plebanii oraz kościoła parafialnego pw. św. Mateusza 

Apostoła w Myśliborzu. Pozytywnie zostały zaopiniowane wnioski o dofinansowanie na 

przeprowadzenie budowy ul. 3 Maja i ul. Nałkowskiej w Golinie oraz budowę drogi gminnej 

Kraśnica - Węglew. Następnie poinformował, że w tym roku planowanych do ogłoszenia jest 

jeszcze 5 przetargów m.in. na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych,  

o zaciągnięcie kredytu długoterminowego do kwoty 2,5 mln zł z przeznaczeniem na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów. Pozytywną opinię uzyskał także wniosek na budowę chodnika i ścieżki rowerowej 

w ramach przebudowy ulicy Targowej w Golinie. Środki będą pochodzić z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. Oczekujemy jeszcze na rozstrzygnięcie wniosku dotyczącego 
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przeprowadzenia modernizacji oświetlenia drogowego na terenie Gminy Golina. Kolejnie 

poinformował, że zostały zrealizowane następujące inwestycje: termomodernizacja budynku 

szkoły podstawowej w Przyjmie, przebudowa drogi gminnej w miejscowości Przyjma  

z dofinansowaniem z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, przebudowa drogi w Golinie  

ul. Powstańców Warszawy tzw. sięgacz.     
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński podziękował Dorocie Jankowskiej za długoletnią pracę na 

stanowisku dyrektora szkoły podstawowej w Przyjmie w związku z przejściem na emeryturę. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński w imieniu radnych podziękował Dorocie Jankowskiej 

za 15 lat współpracy. 
 

Dorota Jankowska podziękowała wszystkim za 15 lat pracy na stanowisku dyrektora szkoły 

podstawowej w Przyjmie, który to czas będzie zawsze miło wspominać. 
 

Punkt 6 

Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Golina na lata 2023-2027 był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr LXI/411/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Golina na lata 2023-2027 została 

jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Punkt 7 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie 

zaopiniowania ceny na 2024 rok za odzysk i unieszkodliwianie odpadów z grupy 20… - 

odpady komunalne łącznie z frakcjami gromadzonymi selektywnie był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady. Radni zaopiniowali negatywnie cenę za odzysk  

i unieszkodliwianie odpadów komunalnych na przyszły rok.    
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr LXI/412/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zaopiniowania ceny na 2024 

rok za odzysk i unieszkodliwianie odpadów z grupy 20… - odpady komunalne łącznie  

z frakcjami gromadzonymi selektywnie została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 5 

do protokołu.  
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Punkt 8 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego drastycznej podwyżki taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Golina był omawiany podczas wspólnego 

posiedzenia komisji rady.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego drastycznej podwyżki taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Golina. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński powiedział, że wśród mieszkańców gminy pojawiają się 

informacje iż to Burmistrz Goliny i radni Rady Miejskiej w Golinie podwyższyli taryfy za 

ścieki i wodę, co nie jest zgodne z prawdą. 
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr LXI/413/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie przyjęcia stanowiska 

dotyczącego drastycznej podwyżki taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Golina została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

Punkt 9 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu na 2023 rok był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Radny K. Szymański poprosił o przekazanie radnym zarządzenia nr 45/2023 burmistrza  

z 29 czerwca 2023 r. w sprawie zasad wynagradzania dyrektorów samorządowych instytucji 

kultury.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że wnioskowane zarządzenie zostanie przesłane 

radnym emailem.   
 

Ze względu na brak dalszych uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr LXI/414/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany budżetu na 2023 rok 

została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Punkt 10 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2023 - 2030 był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
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Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr LXI/415/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2023 - 2030 została jednogłośnie podjęta  

i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Punkt 11 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że wybór ławników przeprowadzany jest 

w głosowaniu tajnym. Głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych komisja 

skrutacyjna, która ze swojego grona wybiera przewodniczącego.  
 

Radny J. Mirek poinformował, że zespół opiniujący kandydatów do Sądu Okręgowego  

w Koninie i Sądu Rejonowego w Koninie na kadencję 2024-2027, po zapoznaniu się ze 

złożonymi zgłoszeniami i oświadczeniami oraz po przeanalizowaniu zgłoszeń czy spełniają 

wymagania formalne, o których mowa w art. 162 §§2-5 ustawy Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, pozytywnie zaopiniował zgłoszone kandydatury na ławników.  

Protokół z posiedzenia zespołu opiniującego kandydatów na ławników na kadencję  

2024-2027 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński poprosił o zgłaszanie radnych do składu komisji 

skrutacyjnej, która przeprowadzi wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027. 
 

Radny M. Kwaśniewski zgłosił radnego J. Mirka. Radny J. Mirek wyraził zgodę. 
 

Radny J. Mirek zgłosił radnego W. Grodzkiego. Radny W. Grodzki wyraził zgodę. 
 

Radny P. Grochociński zgłosił radnego M. Kwaśniewskiego. Radny M. Kwaśniewski wyraził 

zgodę.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska złożyła wniosek o zamknięcie listy kandydatów na 

członków komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński stwierdził, że komisja skrutacyjna będzie pracować  

w składzie: radny W. Grodzki, radny M. Kwaśniewski, radny J. Mirek.  

Następnie w celu wybrania przewodniczącego komisji skrutacyjnej, przewodniczący rady 

ogłosił przerwę w obradach LXI sesji Rady Miejskiej w Golinie, która trwała od godz. 13:05 

do godz. 13:10.  
 

Po przerwie radny J. Mirek poinformował, że został wybrany na funkcję przewodniczącego 

komisji skrutacyjnej i odczytał regulamin głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027, który stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 



6 

 

Komisja skrutacyjna rozdała radnym wg listy obecności karty do głosowania na ławników do 

Sądu Okręgowego w Koninie oraz karty do głosowania na ławników do Sądu Rejonowego  

w Koninie, które radni po oddaniu głosów wrzucili do urny wyborczej. Następnie komisja 

opuściła salę narad w celu zliczenia głosów i spisania protokołów z wyników głosowania.  

W tym celu Przewodniczący Rady W. Wojdyński ogłosił przerwę w obradach LXI sesji, która 

trwała od godz. 13:30 do godz. 13:40. 
 

Po przerwie przewodniczący komisji skrutacyjnej J. Mirek odczytał protokoły z głosowania  

w wyborach na ławników: do Sądu Okręgowego w Koninie stanowiący załącznik nr 11 do 

protokołu oraz do Sądu Rejonowego w Koninie stanowiący załącznik nr 12 do protokołu. 
 

W związku z zakończeniem procedury wyborów ławników Przewodniczący Rady  

W. Wojdyński odczytał uchwałę stwierdzającą wybór ławników do Sądu Okręgowego  

w Koninie i Sądu Rejonowego w Koninie na kadencję 2024–2027. 
 

Uchwała nr LXI/416/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Koninie i Sądu Rejonowego w Koninie na kadencję 2024–2027 stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Punkt 12 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr LXI/417/2023 Rady Miejskiej w Golinie zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

Punkt 13 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie udzielenia 

w 2023 roku pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu był omawiany podczas wspólnego 

posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr LXI/418/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie udzielenia w 2023 roku 

pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 
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Radny J. Mirek zapytał się, czy uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego 

w Koninie i Sądu Rejonowego w Koninie na kadencję 2024–2027 powinna zostać poddana 

pod głosowanie.  
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński stwierdził, że wybór ławników został dokonany  

w głosowaniu tajnym, więc uchwała stanowi stwierdzenie tego wyboru. 
 

Radca prawny T. Lisewski powiedział, że ze względu na dopełnienie wszystkich formalności 

należałoby poddać pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Koninie i Sądu Rejonowego w Koninie na kadencję 2024–2027. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński wobec powyższego zarządził głosowanie nad 

przyjęciem uchwały stwierdzającej wybór ławników do Sądu Okręgowego w Koninie i Sądu 

Rejonowego w Koninie na kadencję 2024–2027. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, U. Furmaniak, P. Grochociński,  

W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,   

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański, W. Wojdyński). 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński stwierdził, że uchwała nr LXI/416/2023 Rady Miejskiej 

w Golinie w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koninie i Sądu Rejonowego 

w Koninie na kadencję 2024–2027 została jednogłośnie podjęta. 
 

Punkt 14 

Zastępca przewodniczącego komisji rewizyjnej U. Furmaniak odczytała protokół  

z przeprowadzonej kontroli w III kwartale 2023 roku, który stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 
 

Radny M. Kwaśniewski stwierdził, że prezes Spółdzielni Socjalnej "Aktywni Razem" 

lekceważąco potraktował komisję rewizyjną nie przychodząc na jej posiedzenie.  
  

Radna U. Furmaniak powiedziała, że w dniu posiedzenia komisji rewizyjnej spółdzielnia 

sprzątała plac w Rososze, gdzie miał odbyć się Festiwal Dyni i Pieczonego Ziemniaka. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński stwierdził, że komisja rewizyjna mogła wyznaczyć inny 

termin posiedzenia i ponownie wezwać prezesa spółdzielni na posiedzenie.  
 

Radna E. Cieślak powiedziała, że członkowie komisji rewizyjnej chcieli zadać prezesowi 

kilka pytań, a on nawet nie poinformował, że nie będzie obecny na posiedzeniu komisji. 
 

Radny K. Szymański stwierdził, że posiedzenie komisji nie trwało długo, więc na pewno dużo 

czasu nie zajęłoby prezesowi uczestniczenie w jej obradach. 
 

Radny W. Grodzki oznajmił, że osoba sprawująca funkcje kierownicze powinna wywiązywać 

się ze swoich obowiązków, także tych wobec radnych i powinien stawić się na posiedzenie 

komisji. 
 

Punkt 15 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że na wnioski zgłoszone przez radnych na 

poprzedniej sesji burmistrz udzielił odpowiedzi.   
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Punkt 16 

Wolne wnioski i informacje 

Radny M. Majewski zapytał się co przewiduje podpisane porozumienie w sprawie realizacji 

zintegrowanych inwestycji terytorialnych w ramach Programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027. 
 

Radny K. Szymański o godz. 14:07 opuścił obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Golinie.  

Stan obecnych radnych wynosi 13. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że podczas ostatniego posiedzenia wspólnych 

komisji rady informował odnośnie założeń porozumienia dotyczącego realizacji 

zintegrowanych inwestycji terytorialnych dla Wielkopolski. Przypomniał, że najwięcej 

pieniędzy z puli konińskiego ZIT-u ma zostać wydane na infrastrukturę transportu miejskiego 

(ponad 7,3 mln euro). Równie ważną kwestią będą projekty związane z adaptacją do zmian 

klimatu (ponad 3,5 mln euro) oraz rozwijaniem e-usług w administracji publicznej. Koniński 

ZIT stawia także na projekty społeczne. Ponad 1,7 mln euro zostanie wydane na inwestycje 

mające na celu dostosowanie do zmian, projekty edukacyjne, poprawiające jakość usług 

społecznych i zdrowotnych oraz integrujące społeczność lokalną. Należy jednak zdawać sobie 

sprawę z tego, że te pieniądze wcale nie są zagwarantowane, ponieważ istnieje zagrożenie 

pozbawienia tych pieniędzy z budżetu europejskiego jak również z Funduszu Sprawiedliwej 

Transformacji.    
 

Radny M. Majewski zapytał się, czy jest wiadome kiedy będzie realizowany projekt 

likwidacji zgłoszonych miejsc niebezpiecznych na drodze krajowej nr 92 na odcinku od 

Goliny do Konina.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że w ramach zintegrowanego systemu 

komunikacji publicznej na terenie konińskiego obszaru strategicznej interwencji (K OSI)  

w ostatnim czasie została wykonana droga ze ścieżką pieszo-rowerową w Kraśnicy od drogi 

K-92 do remizy.  
 

Radna E. Cieślak stwierdziła, że droga nie została wykonana do remizy w Kraśnicy tylko do 

ul. Makowej, więc należałoby zrealizować pozostały odcinek drogi do remizy, skoro takie 

były założenia.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że został wybudowany odcinek drogi o takiej 

długości, na ile wystarczyło środków finansowych. Natomiast w programie likwidacji miejsc 

niebezpiecznych na lata 2014 - 2023 została uwzględniona rozbudowa odcinka drogi 

polegająca na poprawie stanu drogi i geometrii drogi, doposażenie drogi w niezbędne 

urządzenia poprawiające bezpieczeństwo ruchu drogowego, w tym budowa ciągu pieszo - 

rowerowego Węglew - Konin oraz budowa ciągu pieszo - rowerowego Golina - Kawnice, 

jednak z uwagi na brak środków finansowych inwestycja nie jest nawet rozpoczęta.    
 

Sołtys Barbarki S. Paszek zgłosił o postawienie znaku drogowego z pierwszeństwem 

przejazdu na skrzyżowaniu drogi powiatowej w Barbarce w stronę Myśliborza, naprawienie 

znaku drogowego w kierunku Radoliny oraz naprawienie nawierzchni na drodze powiatowej 

w Barbarce przy wyjeździe na drogę krajową nr 92. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że powyższe sprawy zostaną zgłoszone do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Koninie.     
 

Radny J. Mirek zgłosił o wyrównanie pobocza przy ul. Nowej od skrzyżowania  

z ul. Strażacką, na którym to parkują samochody. 
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Radny M. Kwaśniewski zgłosił o wyrównanie nawierzchni ul. Jagodowej przy dojeździe do 

ul. Piaskowej. 
 

Przewodniczący Zarządu Os. Starówka K. Walczyński poprosił o szczegółowe przedstawienie 

zakresu prac i kwoty przeznaczonej z rządowego programu ochrony zabytków w Kawnicach.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że zostanie przeprowadzony remont  

i przebudowa budynku plebanii w Kawnicach w kwocie 970 200,00 zł. 
 

Przewodniczący Zarządu Os. Starówka K. Walczyński stwierdził, że budynek plebanii  

w Kawnicach został wybudowany w 1948 roku, więc jaki to jest zabytek. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że nie jemu to oceniać, natomiast kościół pw. 

św. Jakuba w Golinie nie otrzymał dofinansowania, ponieważ jest otwarty tylko w okresie 

letnim i tylko latem odbywają się tam msze. 
 

Przewodniczący Zarządu Os. Starówka K. Walczyński zapytał się, czy w związku z tym, na 

plebanii w Kawnicach są odprawiane msze święte. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński oznajmił, że gmina złożyła 3 wnioski o dofinansowanie  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków tj. remont elewacji plebanii oraz kościoła 

parafialnego pw. św. Mateusza Apostoła w Myśliborzu (koszt całkowity 800 000 zł, 

otrzymane dofinansowanie 784 000 zł), remont i przebudowa budynku plebanii kościoła pw. 

Matki Bożej Pocieszenia w Kawnicach (koszt całkowity 990 000 zł, otrzymane 

dofinansowanie 970 200 zł), natomiast wniosek na remont kościoła pw. św. Jakuba w Golinie 

nie został zaakceptowany. Wnioski były rozpatrywane przez komisję w Ministerstwie Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego w Warszawie. 
 

Radny J. Mirek o godz. 14:20 opuścił obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Golinie.  

Stan obecnych radnych wynosi 12. 
 

Przewodniczący Zarządu Os. Starówka K. Walczyński stwierdził, że wszystkim jest wiadome 

w jaki sposób zostało załatwione pozyskanie dofinansowania do gminnych zabytków. 
 

Radny W. Grodzki zapytał się, czy otrzyma od burmistrza odpowiedź na pytanie odnośnie 

rozpoczęcia budowy przychodni w Golinie.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że bardzo ważne jest, aby został opracowany 

projekt budowy przychodni zdrowia, który zaspokoi potrzeby dostępu do usług medycznych 

mieszkańców gminy. Powiedział, że chciałby aby jeszcze w tym roku została opracowana 

dokumentacja projektowa. Natomiast w przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie  

z projektantem biura projektowego, które opracowało projekt przychodni zdrowia  

w Mieścisku. Planowane jest pobudowanie przychodni zdrowia wraz z parkingiem na 

działkach po dworcu PKS w Golinie. Burmistrz zapewnił, że w następnych zmianach budżetu 

na 2023 rok zostaną zaplanowane środki finansowe na projekt przychodni. Na wykonanie tej 

inwestycji gmina będzie starała się pozyskać środki z zewnątrz. Następnie poinformował, że 

obecnie bardzo ważną sprawą jest odbiór odpadów komunalnych w 2024 roku na terenie 

gminy przez ZGKiM Sp. z o.o. w Golinie i czy będzie możliwe skorzystanie z zamówienia  

in-house. Został już rozstrzygnięty przetarg na budowę pszok na terenie ZGKiM Sp. z o.o. 

Kolejnie poinformował, że 18 października odbędzie się spotkanie pracowników ZGKiM  

Sp. z o.o. w Golinie z wybranym w konkursie prezesem spółki. Dopiero po tym spotkaniu do 

publicznej wiadomości zostanie podane rozstrzygnięcie konkursu na stanowisko prezesa 

ZGKiM Sp. z o.o. w Golinie.   
 



10 

 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński w imieniu mieszkańców podziękował za wybudowanie 

drogi ul. Powstańców Warszawy tzw. sięgacz. Następnie poinformował, że wystąpi o opinię 

prawną w zakresie, czy należy poddawać pod głosowanie uchwały stwierdzające wybór 

dokonany w głosowaniu tajnym. Następnie zgłosił, że w Przyjmie wyjazd na drogę gminną  

w kierunku posesji państwa Nowickich jest bardzo niebezpieczny ze względu na złą 

widoczność zarówno w lewą jak i prawą stronę, zasadne więc byłoby postawienie tam lustra 

drogowego.   
 

Radna I. Kościelska podziękowała za wykonanie drogi dojazdowej do gruntów rolnych  

w  Przyjmie. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński wyraził słowa uznania dla zorganizowanego w Rososze 

Festiwalu Dyni i Pieczonego Ziemniaka i podziękował organizatorom tj. radnej  

U. Furmaniak, Domowi Kultury w Golinie, OSP Rosocha, Kołom Gospodyń Wiejskich  

i mieszkańcom Rosochy.  
 

Radny M. Majewski powiedział, że na przyszłość należałoby zapewnić wyższe przekazanie 

środków finansowych na organizację Festiwalu Dyni i Pieczonego Ziemniaka w Rososze. 
 

Radna E. Cieślak powiedziała, że na terenie gminy są budowane drogi tylko w Kraśnicy 

burmistrz nie chce pobudować drogi na odcinku od posesji nr 33 do 50, gdzie mieszkańcy nie 

mają dojazdów do posesji od drogi gminnej. Jest tym faktem bardzo zbulwersowana. 

Zaznaczyła, że nawet nie zostało zlecone opracowanie projektu na budowę tej drogi, o którą 

w imieniu mieszkańców zabiega już od paru lat.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński stwierdził, że wspomniana droga nie jest w całości 

własnością gminy, a radna E. Cieślak tylko dużo krzyczy i nie potrafi współpracować  

z innymi.  
 

Radna E. Cieślak oznajmiła, że burmistrz publicznie zarzucił jej brak współpracy, więc 

poprosiła o wskazanie z którymi osobami nie współpracuje. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński wskazał brak porozumienia z OSP w Kraśnicy i KGW przy 

Kółku Rolniczym w Kraśnicy. Przypomniał, że planowana jest budowa drogi gminnej 

Kraśnica - Węglew za ponad 9 mln zł. W ostatnim czasie został wybudowany chodnik  

w Kraśnicy oraz sieć kanalizacyjno - wodociągowa.  
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński powiedział, że każdy z radnych powinien dbać o dobro 

gminy. 

Punkt 17 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej W. Wojdyński 

podziękował wszystkim zebranym za przybycie i zamknął o godz. 14:45 obrady LXI sesji 

Rady Miejskiej w Golinie. 

 
 

 

Protokołowała                   Przewodniczył 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Jolanta Piasecka                

                  Wojciech Wojdyński 


